



**FOOD HANDLER TRAINING CERTIFICATE
CERTIFICAT DE FORMATION EN MANIPULATION DES ALIMENTS**

This is to certify that/Ce certificat atteste que

Shivani Tandon

has successfully completed a Food Handler Training course that meets the requirements of the Ministry of Health and Long-Term Care.

a suivi avec succès la formation en manipulation des aliments qui répond aux exigences du ministère de la Santé et des Soins de longue durée.

**Manager Food Safety,
Region of Waterloo**

Disclaimer

This card signifies only that the cardholder has completed a Food Handler Training course that meets the requirements of the Ministry of Health and Long-Term Care. The cardholder is not affiliated in any respect with Her Majesty the Queen in Right of Ontario as represented by the Minister of Health and Long-Term Care.

Avertissement

Cette carte ne constitue qu'une attestation que son titulaire a suivi avec succès la formation en manipulation des aliments qui répond aux exigences du ministère de la Santé et des Soins de longue durée. Le titulaire n'est associé d'aucune manière à Sa Majesté la Reine du chef de l'Ontario représentée par le ministre de la Santé et des Soins de longue durée.

**ISSUED BY/
DÉLIVRÉ PAR** Region of Waterloo Public Health

**ISSUE DATE/
DÉLIVRÉ LE** October 2017

**CERTIFICATE/
CERTIFICAT** #F17-071

**EXPIRY DATE/
EXPIRATION** October 2022